

英語示範課(二年級)

敬啟者：

本校將舉辦校園參觀日及英語示範課，由本校外籍英語老師及英文老師在校內進行示範教學，讓本校家長及區內幼稚園家長可實地觀摩英語教學活動，希望藉此能讓本校小一、小二及幼稚園家長更了解該課程的內容及特色，現誠邀 貴子弟參與有關示範課，擔任當天課堂學生，相信有關課堂能令 貴子弟獲益良多。現將示範課詳情臚列如下：

日期：2021年9月18日(星期六)
時間：上午9:30-11:30
地點：本校
服飾：整齊夏季校服
課題：英語示範課(以英語授課)
備註：帶備文具、木顏色及水

請於2021年9月8日(星期三)或之前交回條予班主任辦理。如有任何疑問，可致電2476 2414與李玉鳳主任或陳志雯主任聯絡。

此致
貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年九月三日

----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----
(通函 No : 007a/2021)



敬覆者：

本人已知悉有關「英語示範課」事宜，並
同意敝子弟參與示範課，並會/不會出席，並自行接送敝子弟。
(家長出席人數: _____)

不同意敝子弟參與示範課，原因: _____

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名: _____ ()班級: _____

家長/監護人姓名: _____

家長/監護人簽署: _____

日期: 2021年9月 日

註: 請於9月8日(星期三)或以前將回條交予班主任。

English Lesson Demonstration(P2)

Dear Parents/Guardians,

Our school will hold an Open Day and an English lesson demonstration. Our native English teacher (NET) and English teachers will conduct an English lesson at school to allow parents of our school and the parents of kindergartens in our district to observe English teaching activities on the spot. This will enable both of the parents in our school and the kindergartens to better understand the content and characteristics of our English lessons. We sincerely invite your child to participate in the lesson demonstration on that day. I believe that the lesson will benefit your child. The details of the lesson demonstration are as follows:

- Date : 18th September, 2021 (Saturday)
- Time : 9:30 am – 11:30 am
- Venue : In our school
- Clothing : Tidy summer uniform
- Content : English lesson demonstration (conducted in English)
- Remarks : Bring stationery, coloured pencils and water

Please return the reply slip to the class teachers on or before 8th September 2021 (Wednesday). If you have any enquiries, please contact Ms Li Yuk Fung or Ms Chan Chi Man at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal



----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----

Notice (No : 007a/2021)

Dear Principal,

I have read and understand the details of Notice “English Lesson Demonstration”.

I agree my child to participate in the lesson demonstration and the parents will attend / not attend the event. (No. of parents who will attend: _____)
I will pick up my child.

I disagree my child to participate in the lesson demonstration.

(Reason: _____)

Student’s name : _____ () Class : _____

Parent’s / Guardian’s name : _____

Parent’s / Guardian’s signature : _____

Date : 2021 (Y) 9 (M)____(D)

* Please return the reply slip to the class teacher on or before 8th September 2021(Wednesday).